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Verslag 19 februari 2024 
Locatie: gemeentehuis Zwijndrecht 
 
Aanwezig:   Max van de Pol (voorzitter), Jan van Baren, Pauline de Vries, Nel de Jong, Jannie Rosman, 
Corina Heijstek, Jacques Daamen, Roos Vigelius, Erik Bezemer (leden), Suzanne Visser (gemeente 
Zwijndrecht) ; Jeanet Moerings (Zorgbelang Inclusief), Alberta van den Dool (verslag). 
Afwezig: Lydia Bijnagte (aspirant lid) 
 

1 Welkom, vaststellen van de agenda 
Alberta notuleert, Jeanet aanwezig. Vaststellen van de agenda. 
De voorzitter heet allen welkom. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2 Verslag en actielijst van de vergadering van 22 januari 2024 (bijlage) 
a. Tekstueel en naar aanleiding van 
 Pg. 1.2, Jan wijst op de Wereldalzheimerdag op 21 september, waarvan het thema 

‘Samen Bewegen’ is: Fitmakers is ook ingeschakeld. 
 Pg. 1.2, ‘dat ook vanuit de gemeente aandacht is gevraagd voor meer 

representativiteit van de gemeente Zwijndrecht in de adviesraad’: de wethouder heeft 
aangegeven dat de Adviesraad een afspiegeling moet geven van alle inwoners in 
Zwijndrecht. 

 Pg. 2.3b, WOBO/werkwijze beoordeling bouwtekeningen: Suzanne verwijst naar een 
door haar verstuurde mail. Samengevat is er gewezen op een goede manier van 
samenwerken door adviesorganen. In maart wordt er met elkaar gesproken, in 
aanwezigheid van de gemeente. De voorzitter wijst op de doelgroepen waar rekening 
mee gehouden moet worden, omdat zij een voorrangspositie hebben (bv. inwoners 
met een afstand tot de arbeidsmarkt). 
Roos wijst in dit verband op De Lus, van 123Flexwonen; de stand van zaken lijkt 
zorgelijk. Het is een woonvorm voor gemengd wonen, met 17 woningen, veelal voor 
kwetsbare inwoners. Er wordt een vergelijking gemaakt met de ShortStay in Dordrecht, 
waar veel problemen zijn. Suzanne geeft aan, dat er ook positieve geluiden komen 
vanuit andere plaatsen. Er is aandacht voor veiligheid van de bewoners en de 
omgeving. De voorzitter roept op, ingeval er signalen zijn, dit te melden. Hij neemt dit 
ook mee in zijn gesprek met de wethouder. 

 Pg. 2.4, dementievriendelijke gemeente: dit betreft het advies. 
 Pg. 3.4, de advertentie voor penningmeester is klaar. Suzanne zorgt er voor dat dit in 

De Brug komt. Jeanet zal het op de website plaatsen en het zal op LinkedIn gedeeld 
worden. 

 Pg. 3.6, jeugdhulp: er is op 20 maart een regionale bijeenkomst. Jeanet verstuurd op 
20 februari de uitnodiging voor alle adviesraden. Locatie: gemeentehuis Hardinxveld-
Giessendam. 

Het verslag wordt vastgesteld. 
b. Actiepunten 

De volgende opmerkingen: 
➢ 2201.08, Medipoint, bij ziekte casemanager: Corina geeft aan, dat er aan wordt 

gewerkt. De voorzitter neemt het nog mee naar de RAS. 
➢ 2201.15, ambtenaar uitnodigen inzake asielzoekers: bij het opstellen van de agenda 

wordt bepaald, wanneer het een logisch moment is 
De volgende actiepunten zijn afgehandeld: 1311.05, 2201.02, 03, 06, 07, 09, 10, 12, 13. 
Vaststellen Jaarverslag 2023 (bijlage) 
Het Jaarverslag wordt doorgenomen: 

- 2.3, de leden, aanwezig in 2023, worden aangepast. 
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- 2.5, speerpunten: te vinden in de subsidieaanvraag. 
- 3, adviezen/thema’s: Sportplatform wordt toegevoegd, en daaronder ook de 

gemeentelijke informatieavonden.  
- 5.2, Nel de Jong verwijderen (evenals bij samenstelling leden) 
- 5.3, Sportplatform; Erik vormt de schakel tussen het Sportplatform en de IAR. Het 

Sportplatform is een vast punt op de agenda. Waar mogelijk, wordt een advies 
uitgebracht. 

- 6. Communicatie: er is een terugkerende rubriek in De Brug, een website. 
Het Jaarverslag 2023 komt in de volgende vergadering terug ter vaststelling. 

3 Uitgebrachte adviezen / brieven 
Uitgebrachte adviezen / brieven 

a. Dementie vriendelijke gemeente ; reactie zie bijlage 3a 
De wethouder heeft een reactie gegeven aan de IAR en de Seniorenraad. Vanuit de IAR zijn 
hierover verder geen opmerkingen. Het blijft een lastige opgave om mensen met (beginnende) 
dementie met een niet-Westerse achtergrond te bereiken. De voorzitter zal dit nog bespreken 
met de wethouder. 

b. Reactie IAR werkwijze beoordeling bouwtekeningen 
Zie agendapunt 2a. 
  

4 Voortgang Inwonersadviesraad Zwijndrecht:  

• Seniorenraad 
Volgende week is er vergadering. 

• Stand van zaken Stichting Inwonersadviesraad: Max en Jacques 
De voorzitter heeft overlegd met de notaris, en binnenkort volgt een gesprek met de 
wethouder. De notaris geeft aan, dat de wet Bestuur en Toezicht de constructie met een 
stichting in de weg staat.  

• Vacature penningmeesterschap 
Zie agendapunt 2. 

5 Thema: Valpreventie (Julia)   
Julia is niet aanwezig; het is niet duidelijk wie haar uit zou nodigen. 
Er is een lokale werkgroep valpreventie, waarin o.a. de gemeente, huisartsen, Drechtdokters, 
Vivera, Diverz participeren. Het is belangrijk dat ook de IAR en Seniorenraad vertegenwoordigd 
zijn. Omdat er vertegenwoordiging is, heeft het weinig nut om in deze vergadering een 
voorlichting te geven. Dit onderwerp komt voort uit ‘Vitaal ouder worden’, onderdeel van het 
Gezondheidsbeleid. 
 

6 Speerpunten, stand van zaken. Welke zaken spelen er? 
•  Armoede:  Pauline   
Pauline heeft bij Suzanne geïnformeerd naar kwijtschelding van de afvalstoffenheffing (het 
variabele deel). In deze maand ligt er een collegevoorstel, en in april komt het in de raad, 
waarna de bedragen vastliggen. 
• Jeugdhulp: Pauline, Max 
De voorzitter was bij een bijeenkomst van samenwerkende organisaties in het kader van 
jeugdhulpverlening. In de regio Zuid-Holland zuid wil men de gesloten jeugdhulp vervangen 
door open jeugdhulp. De minder complexe casussen lijken door de ingewikkelde constructies 
juist te leiden tot complexiteit. In 2026 moet de open jeugdhulp gestalte krijgen. De RAS wordt 
om advies gevraagd, en het komt daarvoor ook in de lokale raden terug. 
Wordt vervolgd. 
• Regionale Adviesraad Sociaal (RAS): Max 
In de raad is gesproken over mensen met afstand tot de arbeidsmarkt, en hoe dit in de 
komende tijd ingedeeld gaat worden.  
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Sinds de RAS verbreed is per 1 januari jl. is het onderdeel Participatiewet erbij gekomen. In de 
komende tijd zal voor thema’s uit deze wet aandacht bestaan, er komt ook een verordening 
aan. Er zullen leden gezocht worden met meer kennis van deze wet, om zitting in de RAS te 
nemen, en er zal ook een participatieplatform opgericht worden, op een zelfde soort manier 
als het Vervoersplatform bestaat. Voor het platform worden vanuit iedere gemeente twee 
leden gezocht. 
Tijdens de vorige vergadering was er een presentatie van Drechtwerk. Er is een ontwikkeling 
gaande: mensen worden weer naar de arbeidsmarkt gebracht, door scholing en coaching. Er 
worden contracten met bedrijven afgesloten. Het is goed om dit kritisch te volgen. Voor de 
doelgroep is juist veiligheid heel belangrijk, reden waarom men bij Drechtwerk is gekomen. 
De Seniorenraad wil alle vervoersaanbieders uitnodigen voor een overleg. Mogelijk komt er 
dan ook meer overzicht, welke aanbieders er zijn. Suzanne zal de wethouder hierbij betrekken. 
Voor de volgende keer wordt ‘aanbod vervoerders’ geagendeerd. 
• VN-verdrag/inclusie-agenda: Corina 
Corina schetst, hoe het verloopt als een persoonlijke invalidenparkeerplaats door een andere 
weggebruiker is ingenomen. Zij heeft contact met de politie hierover (handhavingsverzoek), en 
zoekt uit of er ook landelijk regels zijn. 
• Sport: Erik 
De opdracht voor het instellen van een sportloket is verstrekt. Dit biedt een toegang voor 
verenigingen, waarbij er mogelijkheid is om vragen te stellen.  
Volgende week is er een bijeenkomst van het Sportplatform, thema: vrijwilligers, hoe binden 
en boeien. 
De vorige bijeenkomst ging over jongerensporters, waarvan binnenkort een advies wordt 
verwacht, om jongeren te blijven laten sporten, of dat ze gaan sporten. 
In de gemeenteraad wordt volgende week een voorstel voor padelbanen besproken. Dit trekt 
weer jongeren aan. Om deel te nemen, moet  men lid worden van de tennisvereniging, 
waardoor deze verenigingen financieel gezond kunnen blijven. Er wordt ook over harmonisatie 
van tarieven gesproken. 
• Woon Advies Commissie: Corina   Bijlage  
Wordt vervolgd. 

7 Mededelingen en Rondvraag 
• groepsfoto maken voor website? 
22 april wordt de foto gemaakt, starttijd 19.15 uur. 
• Conferentie over psychisch kwetsbaren en hun naasten: 18/4    zie 7a 
De voorzitter is aanwezig. 
 

- Roos wijst op het meldpunt Zorg en Overlast ZHZ, zij heeft al eerder aandacht gevraagd 
hiervoor, en ziet graag een vermelding in de krant. De gemeente heeft hier een 
verplichting. 

- Pauline vraagt naar aanleiding van het geld voor ‘energiearmoede’ wat beschikbaar 
komt, of er nog energiecoaches zijn, die in de wijken komen. Vorig jaar is dit met Zita 
besproken. Suzanne vraagt Pauline haar vragen op papier te mailen. 

- Jannie heeft van de tien taxi’s van de Drechthopper er twee gevonden die rode kaarten 
in de auto heeft voor klachten. Als die ingevuld wordt, komt er wel reactie.  

- De Lus als thema voor een volgende vergadering: dit wordt nog even geparkeerd.  

7 Volgende vergadering 18 maart 2024: 
Thema: Asielzoekers ARA (Arnold) 
Vergaderschema 2024 bijlage 8 
De voorzitter sluit de vergadering ca. 21.00 uur. 

    


